
Folketingets Sundhedsudvalg har den 22. september 2010 stillet følgende 
spørgsmål nr. 853 (Alm. del) til indenrigs- og sundhedsministeren, som her-
med besvares. Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Flemming Møller Morten-
sen (S).

Spørgsmål nr. 853:
’’Mener ministeren på baggrund af Rigsrevisorens kritik af 21. september 2010 
af Indenrigs- og Sundhedsministeriets manglende opfyldelse af tilsagn om 
analyse af sammenhængen mellem private sundhedsforsikringer og venteli-
ster, at sundhedsvæsenet bruger pengene på den rigtige måde?”

Svar:
Som det også fremgår af Rigsrevisorens notat til Statsrevisorerne, har det vist 
sig svært at analysere den overordnede sammenhæng mellem forsikringer og 
ventetid, fordi sundhedsforsikringerne – modsat hvad mange vil have os til at 
tro – altså fylder ganske lidt i det samlede billede af sundhedsvæsenet, hvor 
ventetiderne påvirkes af mange andre ting. 
Jeg mener, at sundhedsvæsenet hele tiden bestræber sig på at anvende pen-
gene på den rigtige måde.
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